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Zápis č. 3 ze zasedání Výboru dopravy 

 Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 19. 03. 2024 

Přítomni: 13 členů výboru zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: - 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Michal Třešňák, Ing. Jan Polák, Ing. Jan Růžička, Ing. Jan Wohlmuth 

Ověřovatelé: Marek Förster 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné. 

Následně zahájil 3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024. 

Konstatoval, že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil k projednání 

návrh programu 3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024.  

 

Navrhovaný program: 

 

1. Zahájení          Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání      Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu      Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení       Josef Chuchlík 

5. Informace z resortu dopravy      Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 
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▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  

6. Výjezdní zasedání výboru dopravy v září 2024    Josef Chuchlík 

7. Zlepšení železnice Česká Lípa – Liberec a další připravované akce Ing. Pavel Blažek 

8. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.       Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti 

9. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.    Michal Třešňák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

10. Informace koordinátora BESIP LK     Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

11. Informace o činnosti KSSLK, p. o.     Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

12. Informace o činnosti Silnice LK a.s.     Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

13. Informace o činnosti Ředitelství silnic a dálnic s. p.   Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

14. Různé         Josef Chuchlík 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - OLP/2480/2023 z rozpočtu 

Libereckého kraje pro spolek NORTH BIKE CLUB 

▪ Zpráva o stavu povrchu vozovek na silnicích II. a III. třídy v Libereckém kraji 

▪ Závazek spolufinancování projektu „Silnice II/286 Vítkovice, rekonstrukce silnice 

a opěrné zdi, 1. etapa“ 

▪ Delegace zástupce Libereckého kraje na valnou hromadu společnosti  

ČSAD Liberec, a.s. 

▪ Prezentace Liberecký kraj: investice do železničních tratí 

▪ Souhrnný přehled střednědobých cílů a opatření po jednotlivých tratích, o jejichž 

realizaci bude Liberecký kraj usilovat. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/24/VD/09 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

3. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024. 

 

Hlasování: 

Celkem: 12 Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 
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3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Marka Förstera. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 03/24/VD/10 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Marka 

Förstera. 

 

Hlasování: 

Celkem: 12 Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Kontrola usnesení      

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 20. února 2024  

a všechna výborem dopravy doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje přijata. 

 

 

V 15:35 hodin se na zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje dostavil JUDr. Jaroslav Švehla, 

počet přítomných členů výboru dopravy 13.  

 

 

5. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták podal aktuální informace z resortu dopravy. 

Informoval, že pokračují rekonstrukce silnic a díky včasně vyhlašovaným výběrovým řízením 

Liberecký kraj uspořil již okolo 350 mil. Kč, takto ušetřené finanční prostředky jsou průběžně 

rozpouštěny do dalších připravených stavebních akcí. 

Podal informace z 6. zasedání Rady Libereckého kraje. Uvedl, že Rada Libereckého kraje dnes 

schválila Smlouvu o společném zadání veřejných zakázek a spolupráci při realizaci stavební akce 

„Silnice II/279 a III/27917 Svijany, rekonstrukce silnice“ a rozhodla o zahájení zadávacího řízení 

veřejné zakázky „Silnice II/279 a III/27917 Svijany, rekonstrukce silnice“. Dále rada kraje 

rozhodla o výběru dodavatelů veřejných zakázek v rámci DNS BOZP a TDS např. „Most 

U Jarmary, Jilemnice“; „Silnice II/592 Kryštofovo Údolí, úsek č. 2“, „Silnice III/2834 Bělá – 

Sekerkovy Loučky a silnice II/283 Turnov - protihluková úprava“ a „Silnice III/2904 Oldřichov 

v Hájích – Mníšek, humanizace průtahu vč. chodníků“. Dále rada kraje rozhodla o zahájení 

zadávacího řízení veřejné zakázky „Silnice III/29036 a III/29037 Horní Maxov – Horní Lučany“; 

„Silnice III/27910 Vorklebice“. Dále rada kraje schválila např. dodatky k veřejným zakázkám 
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Most ev. č. 28621-1 Víchová nad Jizerou III.“, „Most ev. č. 2708-1 přes Panenský potok včetně 

opěrné zdi v Pertolticích“, „Silnice II/286 Jilemnice“. 

Dále podal podrobnější informace, k již připravením stavebním akcím. Např. Silnice II/262 

Dobranov – Česká Lípa včetně rekonstrukce mostu ev. č. 262-004; Silnice II/294 Rokytnice nad 

Jizerou včetně humanizace; Most ev. č. 2708-1 přes Panenský potok včetně opěrné zdi 

v Pertolticích; Veselá, Silnice II/286 Lomnice nad Popelkou – Košťálov, Most ev. č. 26845-

3 Pihel, Mosty ev. č. 2627-2 a 2627-8 Volfartice, Silnice II/592 Kryštofovo Údolí, úsek č. 2, 

Silnice II/289 Cimbál–Příkrý, Silnice III/28723 Mukařov, Silnice III/2886 Návarov – Jesenný 

(část 1, 3 a 4), Silnice II/29029 Jablonec nad Nisou, ul. U Přehrady, 

Dále Ing. Jan Sviták informoval, že včera proběhlo jednání ohledně odkupu pozemků u teplárny 

v Liberci, které bylo spojeno i s projektem CENTRAL STATION. 

Informoval, že pokračuje příprava projektu na Ještědku.  

Sdělil, že s ohledem na časté přívalové deště řeší resort dopravy ve velké míře financování skalních 

masivů. 

Podal aktuální informace ke Smlouvám o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti 

Libereckého kraje na období od roku 2024 do roku 2028, které Liberecký kraj uzavírá ze 

všemi obcemi v Libereckém kraji. Uvedl, že v současné době je podepsáno a v registru smluv 

zveřejněno 211 Smluv. Zbývají 4 Smlouvy, z nichž 2 jsou ve fázi administrace a u 2 obcí 

neproběhlo schválení Smlouvy v orgánech obcí, s obcemi bude dále jednáno. 

Informoval, že s obcemi v Libereckém kraji probíhá projednáni ohledně zpracování návrhu Plánu 

dopravní obslužnosti Libereckého kraje pro období 2024─28. 

Dále uvedl, že v návaznosti na dokončení informačního systému v Bedřichově, bylo nově jednáno 

s obcí Desná, Albrechtice, Kořenov o společné realizaci obdobného projektu na katastru těchto 

obcí, jelikož tyto obce se potýkají se obdobnými problémy. 

Informoval, že pokračují práce na fúzi ČSAD Liberec, a.s. – Autobusy LK, s.r.o. 

Podal podrobnější informace k žádosti o dotaci na cyklostezku Greenway – Jizera – úsek Turnov 

– Svijany a k jednání s Lesy ČR na téma budování cyklostezek. 

Informoval, že odbor dopravní obslužnosti chystá s dotčenými městy finanční podporu dopravních 

hřišť, jedná se o dílčí opravy. Obce provozující dopravní hřiště byly osloveny, v současné době se 

řeší, jakou formou bude příspěvek poskytnut. 

Informoval o trvající podpoře nostalgické železnice, podpora spolků a Zubačka s.r.o.  

Informoval o projektu Taxibusy v Libereckém kraji. 

Na závěr dal Ing. Jan Sviták pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně stavby nového mostu v Semilech, která bude kvůli ochraně vranky 

posunuta o dva měsíce. 

Diskuze: B. Patočka, J. Sviták. 
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Projednání materiálů do 3. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 26. 03. 2024 

 

Ing. Jan Sviták, představil a podrobněji okomentoval členům výboru materiály, které obdrželi 

a budou předloženy resortem dopravy k projednání na 3. zasedání Zastupitelstva Libereckého 

kraje, které se koná dne 26. 03. 2024. 

 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - OLP/2480/2023 z rozpočtu 

Libereckého kraje pro spolek NORTH BIKE CLUB – k bodu jednání ZLK/03/24/57 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/24/VD/11 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost spolku NORTH BIKE CLUB se sídlem Pražská 608/109, 

466 01 Jablonec nad Nisou, IČ 06438407, ze dne 12.12.2023 o prodloužení termínu ukončení 

realizace projektu „Traily pro rozvoj sportovních dovedností a vyžití pro malé i velké – část III“ 

dle OLP/2480/2023, z důvodu nevhodných klimatických podmínek pro vybudování trailů, 

schválit znění Dodatku č. 1 ke smlouvě č. OLP/2480/2023 o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 

Libereckého kraje uzavřené mezi Libereckým krajem a spolkem NORTH BIKE CLUB, kterým se 

mění termín ukončení realizace projektu „Traily pro rozvoj sportovních dovedností a vyžití pro malé 

i velké – část III“, a to ze dne 31.12.2023 na 30.6.2024 a termín pro předložení závěrečného vyúčtování 

projektu, a to ze dne 19.2.2024 na 19.8.2024, 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy: 

1. zajistit vyrozumění příjemců dotace o přijatém usnesení. 

2. podepsat Dodatek č. 1 ke smlouvě ke smlouvě č. OLP/2480/2023. 

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Zpráva o stavu povrchu vozovek na silnicích II. a III. třídy v Libereckém kraji – k bodu 

jednání ZLK 03/24/58d) 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/24/VD/12 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí zprávu o stavu povrchů vozovek na silnicích II. a III. třídy 

v Libereckém kraji ke dni 31. 12. 2023. 
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Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Závazek spolufinancování projektu „Silnice II/286 Vítkovice, rekonstrukce silnice a opěrné 

zdi, 1. etapa“ – k bodu jednání ZLK 03/24/66 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/24/VD/13 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit  

1. závazek předpokládané výše spolufinancování projektu „Silnice II/286 Vítkovice, rekonstrukce 

silnice a opěrné zdi, 1. etapa“ Libereckým krajem do výše 69.178.878 Kč a jeho rozložení 

v letech 2024 a 2025 za předpokladu, že danému projektu bude schválena dotace 

z Integrovaného regionálního operačního programu 2021-2027, 

2. předpokládané předfinancování projektu Libereckým krajem do výše 93.500.000 Kč a jeho 

rozložení v letech 2024 a 2025 

a uložit Mgr. Jiřímu Ulvrovi, členu rady kraje, řízení resortu hospodářského a regionálního rozvoje, 

evropských projektů, územního plánování a rozvoje venkova zajistit další postup. 

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Delegace zástupce Libereckého kraje na valnou hromadu společnosti ČSAD Liberec, a.s. – 

k bodu jednání ZLK 03/24/69 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/24/VD/14 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí návrh pozvánky a pořadu jednání Valné hromady společnosti 

ČSAD Liberec, a.s., se sídlem České mládeže 594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 250 45 504, která se 

uskuteční dne 27. 3. 2024 od 9:00 hodin, v sídle společnosti,  

delegovat Ing. Jana Svitáka, ve smyslu ust. § 35 odst. 2 písm. k) zákona č. 129/2000 Sb., o krajích 

(krajské zřízení), jako zástupce kraje na Valnou hromadu společnosti ČSAD Liberec, a.s., se 

sídlem České mládeže 594/33, 460 06 Liberec VI, IČ 250 45 504, která se uskuteční  

dne 27. 3. 2024 od 9:00 hodin 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, aby vyrozuměl 

společnost ČSAD Liberec, a.s., o přijatém usnesení. 
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Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

6. Výjezdní zasedání výboru dopravy v září 2024     

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil členům 

výboru dopravy návrh na konání výjezdního zasedání výboru dopravy v září 2024, který by byl 

spojený s praktickou ukázkou kurzů bezpečné jízdy, a to v termínu 10. 09. 2024 na polygonu 

v Sosnové u České Lípy a návštěvou servisního zázemí společnosti ČSAD Liberec, a.s.  

ve Stružnici.  

Konkrétní návrh programu výjezdního zasedání bude vyhotoven ve spolupráci s Ing. Janem 

Polákem a Martinem Bobkem, a následně projednán na jednom z následujících zasedání Výboru 

dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 03/24/VD/15 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání souhlasí s konáním výjezdního 

zasedání výboru dopravy v září 2024. 

 

Hlasování: 

Celkem: 13 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

7. Zlepšení železnice Česká Lípa – Liberec a další připravované akce  

 

Na základě žádosti člena Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Petra Krále a předsedy 

Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josefa Chuchlíka připravil KORID LK, spol. 

s r.o. (Ing. Pavel Blažek) prezentaci tématu investic státu do železniční infrastruktury 

v Libereckém kraji.  

Ing. Pavel Blažek uvedl, že hlavním smyslem prezentace je požádat každého člena Výboru 

dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje, aby využil svůj osobní vliv a kontakty  

pro podporu rozvoje železnice v regionu jakýmkoli lobbingem na relevantních místech 

v Praze, kde se na centrální úrovni rozhoduje o realizaci akcí, resp. o prioritách směřování 

státních investic do regionů. S ohledem na rozsah, dobu přípravy i realizace se jedná o téma 

napříč celým politickým spektrem a volebními obdobími.  

V obecném úvodu zaznělo, že hlavní prioritou Libereckého kraje je zrychlení trati Liberec – Praha. 

To je dlouhodobý projekt s realizací okolo roku 2040, u kterého nyní jde hlavně o zanesení 

ochrany budoucí trasy do územně plánovacích dokumentací v dostatečně kvalitních parametrech, 

které bude možné obhájit a atraktivně využívat i po desítkách let provozu. 
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Stát vynakládá do tratí v ČR v posledních letech cca 60 mld. Kč ročně. Největší investiční akcí 

v Libereckém kraji za posledních 5 let byla rekonstrukce semilského nádraží za 262 mil. Kč. 

Celkový náhled přibližuje orientační tabulka: 

 

Ing. Pavel Blažek upozornil, že kromě rychlé železnice Liberec – Praha je potřeba podporovat 

i další akce k jejichž realizaci může dojít dříve a přinesou pro cestující podstatná dílčí zlepšení. 

Překvapivou informací může být, že několik projektů pro náš kraj je připravených a prakticky čeká 

jen na pokyn k realizaci, resp. uvolnění finančních prostředků. 

Liberecký kraj stále postrádá účinná liniová opatření. Výjimkou je jen záměr dílčího (v měřítku 

Správy železnic úsporného) zlepšení trati Česká Lípa – Liberec, který je v přípravě už přes deset 

let a poptávané dosažení systémové hodiny mezi uzly je zde neustále odkládáno. Prezentace 

českolipského projektu v příloze je dobře ilustrujícím příkladem, jak Správa železnic 

a Ministerstvo dopravy dlouhodobě a prakticky ve všech případech přistupují k tratím v našem 

regionu. 

Celkově je podobných významnějších projektů pro náš kraj v přípravě u Správy železnic kolem 

deseti. Opatření jsou (v měřítku Správy železnic) spíše lokálního charakteru. Z nich jsou pro 

Liberecký kraj nejpodstatnější soubory několika souvisejících dílčích staveb dohromady 

významně zlepšujících úseky Liberec – Žitava a Turnov – Dvůr Králové nad Labem. 

V prvním případě je důsledkem několika chybějících minut mezi Chrastavou a Žitavou rozvázání 

přípojů v Žitavě, omezená obsluha frekventovaných zastávek, desetiminutové prodloužení cest 

v relaci Liberec – Varnsdorf, zvýšená turnusová potřeba vozidel i personálu, nevhodné časové 

polohy dojezdů školních spojů ve Varnsdorfu, problémy s kapacitou, provozní stabilitou včetně 

množství stížností od cestujících na současný stav. 

V druhém prioritním úseku Liberecký kraj s obměněným výkonným regionálním vozovým 

parkem léta napjatě čeká na dokončení z většiny dříve realizované optimalizace traťových 

rychlostí mezi Turnovem a Dvorem Králové n. L., které pak umožní změnou jízdního řádu úsporu 

cca 25 minut cestovní doby u rychlíků Liberec – Pardubice a téměř 45 minut u osobních vlaků 

Liberec – Jaroměř (!). Dosažení takto markantních časových úspor pouhým dokončením dílčích 

opatření ve stávající stopě trati je v rámci celé české sítě ojedinělou příležitostí. 

Potřeby Libereckého kraje s vyznačením priorit jsou v Plánu dopravní obslužnosti Libereckého 

kraje pro období 2024-28, jehož návrh byl právě zveřejněn. Informace o projektech v přípravě jsou 

na www.spravazeleznic.cz ,kde je v záložce Stavby/Zakázky Mapa s přehledem staveb (projektů). 

Na závěr dal Ing. Pavel Blažek pro diskuzi. 

 

Diskuze: P. Král, J. Chuchlík, J. Sviták, O. Pospíšil 
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8. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., podal aktuální informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

Informoval, že v souladu s harmonogramem probíhá připomínkovací období návrhu Plánu 

dopravní obslužnosti Libereckého kraje pro období 2024-28. Aktuálně probíhají semináře 

s obcemi. 

Dále informoval, že na poradě uvolněných radních společnost KORID LK, spol. s r.o. předložila 

k projednání plán projektové činnosti, který obsahuje rozpracované projekty a návrh projektů 

nových pro rok 2024 (ale i výhled pro období 2025+). Jedním z projektů je již zmiňovaný projekt 

Taxibusy v Libereckém kraji. Tento projekt bude blíže představen na některém z následujících 

zasedání výboru dopravy. Předpokládá se, že již v tomto roce bude pilotní projekt v jedné 

z vytipovaných lokalit. Dalším projektem je Optimalizace dopravní obslužnosti Železnobrodska 

a Turnovska. Dále uvedl, že KORID LK, spol. s r.o. se chce zabývat rozvojem nabídky 

nostalgických linek v rámci IDOL, rozvojem IDOL+ v návaznosti na technologie smart cities 

(přepis aplikace Idolka a vylepšení vyhledávače a implementace parking systému do mobilní 

aplikace Idolka). Dalším projektem je centralizace zákaznických míst – I. etapa, cílem je studie 

proveditelnosti a prověření možností, jak sjednotit prodejní místa více dopravců pod Liberecký 

kraj, potažmo KORID LK, spol. s r.o. V neposlední řadě byl představen projekt správy zastávek 

(řešení označníků a výlepů z jednoho místa (vzor PID), udržování jednotné kvality na všech 

zastávkách v Libereckém kraji a proaktivní komunikace s obcemi ohledně vzhledu zastávek 

a doplňkových služeb). 

Podal informace ohledně územního rozvoje IDOL, což je součást změny tarifu IDOL, která bude 

připravována na dubnovou Radu Libereckého kraje a následně i Zastupitelstvo Libereckého kraje. 

Uvedl, že se jedná o přípravu rozvoje územní platnosti IDOLu do oblastí Jičínska od 1. 7. 2024. 

Dojde k propojení mezí Jilemnicí – Novou Pakou – Jičínem, mezi Lomnicí nad Popelkou – 

Jičínem a mezi Turnovem a Jičínem přes Rovensko pod Troskami. Součástí této změny by měl 

být i tarif na Ještědku. 

 
Diskuze: J. Chuchlík, J. Demčák, J. Sviták 

 

 

9. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Michal Třešňák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

Martin Bobek uvedl, že platí pozvání do servisního zázemí společnosti ČSAD Liberec, a.s.  

ve Stružnici v rámci výjezdního zasedání výboru dopravy v září 2024. 

Informoval o Valné hromadě společnosti ČSAD Liberec, a.s. a fúzi společnosti ČSAD Liberec, 

a.s. a Autobusy LK, s.r.o. 
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10. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

11. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

12. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka podal aktuální informace o činnosti Silnice LK a.s. 

Podrobněji komentoval zimní údržbu a činnost společnosti za měsíc únor 2024. 

Informoval, že společnost Silnice LK a.s. na letošní sezonu zakoupila nový podvozek 

s termonádobou a distributorem asfaltu pro zlepšení efektivity práce. Tímto krokem se společnost 

stala 1. provozovatelem takovéto techniky ve veřejném sektoru. Jedná se o termonádobu, která 

teplé obalované směsi zachovává správnou teplotu pro zpracování až dvojnásobně větší kapacity, 

než bylo doposud zvyklé. Distributor Sprider dovoluje ovládat podvozek mimo kabinu, a navíc 

umožňuje dávkovat směs na několik míst v různé šířce a délce čímž ušetří neustálé přejíždění 

z jednoho vyfrézovaného obrazce k druhému. Uvedl, že vozidlo bude moci vídat v okrese Jablonec 

nad Nisou, který je testovacím okresem pro budoucí nákup další distributorů také do Liberce, 

České Lípy a Semil. 

Na závěr podal informace k blížící se auditované závěrce Silnice LK a.s. 

 

 

13. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. 

 

Ing. Jan Wohlmuth se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

14. Různé 

 

Josef Chuchlík požádal o informace ohledně Memoranda k železniční trati Jindřichovice  

pod Smrkem – Mirsk. 

Ing. Jan Sviták informoval, že Memorandum k železniční trati Jindřichovice pod Smrkem – Mirsk 

česká ani polská strana nepodepíšou. S návrhem a nutností podpisu nepřišla ani jedna ze 

zainteresovaných stran. Ty k danému rozhodnutí dospěly po prověření dat o počtu cestujících, 

ekonomických nákladech a přínosech. Obnovení trati bylo spíše zájmem a přáním několika 

jednotlivců, nikoliv Libereckého kraje a Dolnoslezského vojvodství. 
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Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval všem přítomným 

za účast na dnešním zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Liberecké kraje. 

 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

 

 

.……………………………. 

Marek Förster 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

 

 

Liberec 19. března 2024 

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  


